
RA DA MIEJSKA
w Pszczynie

Protokół nr 0002.064.2023 (LXIV)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 26 października 2023 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LXIV sesję Rady

Miejskiej w Pszczynie, ktéra rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra

Skargi. '

Prowadzący obrady przywitał radnych, zastępcę burmistrza, sekretarz gminy, skarbnika

gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz wszystkie

osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Poinformowa’r, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną, dotyczącą
RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz

i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie, nagrywania
i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, ktéra umieszczona jest na drzwiach wejściowych

sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest

19 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

łę—MaFek—Dat-kewski

2. Renata Dyrda

3. Krystyna Fuławka

5 Ireneusz Gruszka

6. Marcela Kanafek — Lewandowska

7. Henryk Kopiec

8 Jacek Kubis

9. Grzegorz Kuczera

10. Marcelina Leki

11. Andrzej Mańka

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Monika Rąba

15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

18. Maria Szostak

19. Łukasz Tetla

21. Andrzej Wojtanowicz

Z-ErRaiaMFóbeł

23. Michał Ziebura

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.



ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są

jakieś wnioski. (W tym momencie na salę obrad przybyli radni Marta Wojciechowska — Smolarz oraz

Arkadiusz Gardiasz. Liczba radnych biorących udział w obradach wynosiła 21).

Wniosek o zmianę porządku obrad zgłosił zastępca burmistrza Piotr Sidzina. Zawnioskował o

wprowadzenie do punktu 6 porządku obrad kolejnego podpunktu - projektu uchwały w

sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie w rejonie

ul. Lotników. Wniosek burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu sesji.

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. W związku z tym przystąpiono do

przegłosowania złożonego wniosku.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (1): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel

Przewodniczący rady stwierdził, z'e wniosek o wprowadzenie do porzqdku abrad do punktu

6 kolejnego podpunktu -projektu uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową

nieruchomości położonej w Pszczynie w rejonie ul. Lotników, został przez Radę

przegłosowanyjednogłośnie.

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. Prowadzący obrady stwierdził,

że dzisiejsza sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad z

uwzględnieniem przegłosowanej zmiany:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2 Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4 Informacje i sprawozdania Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za III kwartał 2023 r.,

3) z dokonanych czynności z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości w użytkowanie

wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich nabycia

w III kwartale 2023 r.,

4) dotycząca podmiotów realizujących zadanie, na rzecz których jest wykonywana kara

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna w Gminie Pszczyna,

5) dotycząca podmiotów realizujących zadanie, na rzecz których wykonywane są przez

nieletnich prace społeczne w Gminie Pszczyna.

5. Informacja o kontrolach przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną.



6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy na rok 2024 Gminy
Pszczyna z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi

działalność pożytku publicznego,

2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu

katechetycznego zlokalizowanego w siedzibie Ewangelicznego Kościoła

Chrześcijańskiego w Zorach w porozumieniu z miastem Zory,

3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu
katechetycznego zlokalizowanego w siedzibie Kościoła Wolnych Chrześcijan
w Rzeczypospolitej Polskiej Zbór w Piasku w porozumieniu z gminą Orzesze,

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej

na realizację zadań na drogach powiatowych,

5) Projekt uchwały w sprawie 2mian w budżecie gminy na rok 2023,

6) Projekt uchwały w sprawie 2mian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna,

7) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położnej w

Pszczynie w rejonie ul. Lotników.

7. Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych.

8. Wolne głosy, komunikaty.

9. Zamknięcie obrad — LXIV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LXIII sesji Rady Miejskiej

z 28 września 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu LXIII sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela
Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LXIII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przegłosowanyjednogłośnie.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny

o pracach w okresie międzysesyjnym, Sprawozdanie z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w
Pszczynie za III kwartał 2023 r., Sprawozdanie z dokonanych czynnos’ci z zakresu sprzedaży
lub oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami



rzeczowymi, a także ich nabycia w III kwartale 2023 r., Informację dotyczącą podmiotów

realizujących zadanie, na rzecz których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz

praca społecznie użyteczna w Gminie Pszczyna oraz Informację dotyczącą podmiotów

realizujących zadanie, na rzecz których wykonywane są przez nieletnich prace społeczne w

Gminie Pszczyna Radni otrzymali. Zapytał, czy do informacji i sprawozdań Radni mają

zapytania |ub uwagi.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacje

i sprawozdania zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacje isprawozdania burmistrza Pszczyny stanowiq odpowiednio załączniki nr 3, 4, 5, 6

i 7 do protokołu sesji.

ad. 5.

Prowadzący obrady poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Barbarę Psik

o przedstawienie informacji o kontrolach przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała informację o kontroli nr BRM.0012.1.042.2023

oraz nr BRM.0012.1.043.2023 przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną w dniu 18

września 2023 r. Kontrole dotyczyły realizacji i wydatkowania środków przez Miejski Ośrodek

Rekreacji i Sportu oraz Wydział Polityki Społecznej oraz realizacji i wydatkowania środków

przez Wydział Gospodarki Komunalnej.

Do protokołów nie wniesiono uwag, pytań i Przewodniczący rady stwierdził, że Rada przyjęła

protokoły z przeprowadzonych kontroli do wiadomości. Informacja o przeprowadzonych

kontrolach stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji.

ad. 6.

6.1)

Zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

przyjęcia Programu współpracy na rok 2024 Gminy Pszczyna z organizacjami pozarządowymi

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Poinformował, że do

tego projektu uchwały zgłasza autopoprawkę. Wyjaśnił, że wynika ona z zakończonych

konsultacji. Pełna treść autopoprawki stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel



W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXIV/802/23 w sprawie

przyjęcia Programu współpracy na rok 2024 Gminy Pszczyna z organizacjami

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego,

podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.2)

Zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

ustalenia zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego zlokalizowanego w

siedzibie Ewangelicznego Kościoła Chrześcijańskiego w Zorach w porozumieniu z miastem

Żory.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (21): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXIV/803/23 w sprawie

ustalenia zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego zlokalizowanego w

siedzibie Ewangelicznego Kościoła Chrześcijańskiego w Zorach w porozumieniu z miastem

Żory, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.3)

Zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

ustalenia zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego zlokalizowanego w

siedzibie Kościoła Wolnych Chrześcijan w Rzeczypospolitej Polskiej Zbór w Piasku w

porozumieniu z gminą Orzesze.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:



ZA (22): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXIV/804/23 w sprawie

ustalenia zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego zlokalizowanego w

siedzibie Kościoła Wolnych Chrześcijan w Rzeczypospolitej Polskiej Zbór w Piasku w

porozumieniu z gminą Orzesze, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za”. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.4)

Zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowej na realizację zadań na drogach

powiatowych.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały sąjakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXIV/805/23 w sprawie

udzielenia Powiatowi Pszczyńskiemu pomocy finansowe] na realizację zadań na drogach

powiatowych, podjęta została większością 20 głosów „za", przy 1 głosów „wstrzymującym

się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez

radę jednogłośnie.

6.5)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie

gminy na rok 2023. Poinformował, że do tego projektu uchwały zgłoszona została przez

burmistrza autopoprawkę, po czym odczytałjej treść. Pełna treść autopoprawkistanowi

załącznik nr 10 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.



Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXIV/806/23 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023, podjęta została większością 20 głosów „za", przy 2 głosach

„wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

6.6)
Skarbnik gminy Artur Krawczyk odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna. Poinformował, że do tego projektu

uchwały zgłoszona została przez burmistrza autopoprawka, po czym odczytałjej treść. Pełna

treść autopoprawki stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (20): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, lreneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

Michał Ziebura

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Henryk Kopiec

NIEOBECNI (2): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecności 21 radnych, Uchwała Nr LXIV/807/23 w sprawie zmian

w Wieloletniej prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością 20

głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady

stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.



6.7)

Zastępca burmistrza Pszczyny Piotr Sidzina odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położnej w Pszczynie w rejonie ul.

Lotników.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:

ZA (21): Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcela

Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Michał Ziebura

NIEOBECNI (2): Marek Dutkowski, Rafał Wróbel

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXIV/808/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położnej w Pszczynie w rejonie ul.

Lotników, podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

Wykaz podjętych na LXIV sesji Rady Miejskiej uchwałstanowi załącznik nr 12 do protokołu

sesji.

ad. 7.

Prowadzący obrady powiedział, że zgodnie 2 art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.

o samorządzie gminnym podmioty dokonujące analizy oświadczeń majątkowych

zobowiązane są do poinformowania rady o wynikach tej analizy w terminie do

30 paz’dziernika każdego roku. Poprosił zastępcę burmistrza o przedstawienie informacji o

dokonanej analizie oświadczeń majątkowych.

Zastępca burmistrza Piotr Sidzina odczytał informację o dokonanej analizie oświadczeń

majątkowych. Informacja burmistrza Pszczyny stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie odczytał Informację

Przewodniczącego Rady Miejskiej 0 dokonanej analizie oświadczeń majątkowych Radnych

Rady Miejskiej w Pszczynie. Informacja Przewodniczqcego Rady Miejskiej 0 dokonanej

analizie oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że do Rady Miejskiej w Pszczynie

wpłynęły również informacje: Wojewody Śląskiego o dokonanej analizie oświadczeń

majątkowych Burmistrza Pszczyny i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Pszczynie oraz

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pszczynie na temat dokonanej analizy oświadczeń

majątkowych Przewodniczącego Rady, Burmistrza Pszczyny, radnych oraz pracowników.

Powiedział, że Wojewoda Śląski dokonując analizy oświadczeń majątkowych nie stwierdził

nieprawidłowości, natomiast naczelnik Urzędu Skarbowego w Pszczynie wykazał uchybienia



w wype’mieniu oświadczeń przez radnych, jak i pracownikéw. Wszystkie te osoby, które

muszą dokonać korekty swojego oświadczenia zostały o tym poinformowane.

Informacja Wojewody Śląskiego oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Pszczynie o

dokonanej analizie oświadczeń majątkowych stanowią odpowiednio załączniki nr 15 i 16 do

protokołu sesji.

ad. 8.

1. Głos zabrał radny Piotr Rabaszowski. Powiedział: „Panie Burmistrzu mam do Pana gorch

prośbę. Wimieniu moim i mieszkańców, a w szczególności mieszkańców Wisła Wielka

Fyrszt, aby dokonano zmiany napisów na przystankach z Wisła Wielka Kolonia na Wisła

Wielka Fyrszt. Jadąc od Pszczyny wjeżdżamy do Wisły Wielkiej Fyrszt, potem jest Wisła

Wielka Centrum, a dopiero późniejjest Wisła Wielka Kolonia, tzw. Kolonia Przesiedleńców.

Wszędzie na punktach, stanowiskach dowodzenia Policji, Straży, Pogotowia ratunkowego

jest Wisła Wielka Fyrszt. Mieszkańcy sq oburzeni takim napisem. Już to było przecież

poruszane na zebraniach wiejskich, zatem bardzo proszę w imieniu mieszkańców iswoim

o zmianę tej nazwy”.

2. Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu,

króciutko, bo sesja jest bardzo krótka. Żałuję, że do dzisiaj nie otrzymałem odpowiedzi

na pytania z ramienia spółki gminnej PIK. Może jeszcze mają czas, nie wiem jakformalnie

to wygląda. Będę w dalszym ciągu czekał na odpowiedzi i uznałem, że jest to ostatni

moment i ostatnia ch wila, żebyjeszcze ponownie zwrócić się do niektórych instytucji,

osób na odpowiedź na zadane pytania. Dlatego dzisiaj skierowałem do biura podawczego

zapytania do Pana burmistrza, do Prezesa spółki. Proszę Państwa dlaczego ostatnia

chwila..., bo od dzisiaj muszę byćjuż bardzo ostrożny w wypowiedziach, no bo

wiecie...Proszę Państwa dzisiaj akurat tak się złożyło, że muszę dokonać pewnego rodzaju

porównania, akurat taka sytuacja się zdarzyła. Tak humorystycznie juz' no koniec: byłem

z kotem u weterynarza. Proszę Państwa wiecie ile pytań weterynarz mi zadał na temat

tego kota. I musiałem dać trafne odpowiedzi, bo powiedział, z'e no nie powie mijak go

mam leczyć. Proszę Państwa ja jako radny i mieszkaniec Pszczyny od 201 7 roku zadaję

pytania i albo brak odpowiedzi, albo brak merytorycznych odpowiedzi. Mam nadzieję,

z'e kiedyś się to skończy”.

3. Głos zabrał radny Andrzej Mańka. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,

Panie Burmistrzu, pytanie z dzisiejszego tematu omawianego szeroko, m.in. w kuluarach.

1 września dokonano zmiany, na skutek dyrektywy unijnej, Prawo górnicze, Prawo

geologiczne, tam powstaje możliwość zatłaczania dwutlenku węgla do górotworów

powstałych pod daną gminą. Część gmin juz' się spotkała W trybie awaryjnym, m.in.

Bielsko — Biała. Wczoraj Miedźna podejmowała stosowną uchwałę. Czy Pan burmistrz

byłby w stanie nam coś tutaj bliżej powiedzieć w tym temacie? Czy posiada Pan jakies’

informacje o co w tym wszystkim chodzi, bo sygnały są na pewno niepokojące jeżeli

chodzi o zdrowie ludzi, jeżeli chodzi o skaz'enie ekologiczne tutaj gleby, wody, czy

geotermii. Przecież Pszczyna tutaj jest potencjałem geotermicznym, wielokrotnie żeśmy o

tym rozmawiali, mamy opracowanie z AGH, które pokazuje ten potencjał naszej gminyi



szkoda by było, żeby to było gdzieś w przyszłości zniszczone i niewykorzystane przez

następne pokolenia. Bardzo proszę Panie burmistrzu o dwa zdania w tym temacie”.

Zastępca burmistrza Piotr Sidzina powiedział: „Szanowni Państwo, z tego co się orientuję,

to nastąpiły zmiany w prawie górniczym, które dopuszczają wtłaczanie dwutlenku węgla

do wyrobisk. Została taka ustawa przyjęta na dzień dzisiejszy. I część gmin jakby przyjęła

swoje uchwały, jakby niezgadzajqce się z tą przyjętą projektem, czyjuż ustawą przyjętą

przez Sejm. Tyle wiem i tyle mogę Państwu przekazać na dzień dzisiejszy”.

Ad vocem radny Andrzej Mańka powiedział: „Kolejne pytanie, na b0 ono samo się rodzi,

co zrobi Gmina Pszczyna, bo czas nagli. Tam chyba jest termin do 27 października, więc

pytanie ~ jakie jest wstępne nasze stanowisko w tym temacie?”

Zastępca burmistrza Piotr Sidzina odpowiedział: „Oczywiściejesteśmy przeciwni tej

ustawie, jak praktycznie wszystkie gminy w Polsce. A/e ja też rozumiem to, że na taką

ilość gmin, jeżeli pewna ilość gmin nie przyjmie tej uchwały, to rozumiem, że i tak

zostanie jakby uwzględnione stanowisko większości. Trudno mi odpowiedzieć, mamy czas

do jutra. Myślę, że odpowiedź Panu zostanie przekazana.”

4. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informacje z działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 23 października odbyło się

posiedzenie Komisji Budżetu oraz posiedzenie Komisji Spraw Społecznych; 24

października odbyło się posiedzenie Komisji Sportu i Kultury Fizycznej oraz posiedzenie

Komisji Gospodarki.

5. Przewodniczący rady powiedział, że o terminie kolejnej sesji Radni zostaną poinformowani

w późniejszym terminie.

ad. 9.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1327 ogłosił zamknięcie LXIV sesji Rady Miejskiej

w Pszczynie.
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